

ANNEX A

No. 3511. CONVENTION FOR THE PROTECTION OF CULTURAL PROPERTY IN THE EVENT OF ARMED CONFLICT AND REGULATIONS FOR THE EXECUTION OF THE SAID CONVENTION. DONE AT THE HAGUE ON 14 MAY 1954¹

ACCESSION

Instrument deposited with the Director-General of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization on:

24 January 1980

IVORY COAST

(With effect from 24 April 1980.)

Certified statement was registered by the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization on 13 February 1980.

ANNEXE A

N° 3511. CONVENTION POUR LA PROTECTION DES BIENS CULTURELS EN CAS DE CONFLIT ARMÉ ET RÈGLEMENT D'EXÉCUTION DE LADITE CONVENTION. FAITE À LA HAYE LE 14 MAI 1954¹

ADHÉSION

Instrument déposé auprès du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture le :

24 janvier 1980

CÔTE D'IVOIRE

(Avec effet au 24 avril 1980.)

La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture le 13 février 1980.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 249, p. 215; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 3 to 12, as well as annex A in volumes 885, 913, 1031 and 1058.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 249, p. 215; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 3 à 12, ainsi que l'annexe A des volumes 885, 913, 1031 et 1058.